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Rengøringsenheden og teknisk personale – to alen af et stykke  
For nogle år tilbage besluttede byrådet, rengøringen og det tekniske personale skulle 
centraliseres. Det blev så til Vej- og Ejendomsservice, hvor begge områder hørte til. Så 
langt så godt. Det nyeste tiltager er at teknisk personale nu flyttes til Ejendomme.  
Og mit spørgsmål i den forbindelse er, hvorfor Rengøringsenheden ikke fulgte med. Det 
nærmeste jeg er kommet på en forklaring, er at disse to områder ikke ligner hinanden, 
men at rengøringsenheden har mere til fælles med de grønne.  
Det er jeg lodret uenig i. Teknisk personale og rengøring arbejder tæt sammen i 
forbindelse med vedligehold af div. Bygninger i kommunen og vi sparer dagligt med 
hinanden og hjælper og støtter hinanden fagligt på enhederne.  
Økonomisk hænger Rengøringsenheden sammen med Ejendomme, men alligevel menes 
der vi har mere at gøre med de grønne, hvis arbejdsopgaver på ingen måde læner sig op 
ad rengøringens opgaver. 
Hvis nu rengøringen lå sammen med teknisk personale er der en pæn stor besparelse at 
hente, da de administrative omkostninger i Følle er sky høje. Denne besparelse kunne 
bruges på at levere en bedre kvalitet af rengøring. 
Derfor håber jeg at byrådet kan se fornuften og beslutter at teknisk personale og 
rengøringsenhed skal samles, da dette vil kunne give en besparelse på omkring en halv 
million.  
Som privat person kan jeg ikke forstå at man strikker det sådan sammen at Kommunen 
laver udgifter og sender regninger til kommunen selv, når man har mulighed for at undgå 
det.  
Hilsen Joan Mogensen 
Tillidsrepræsentant for Rengøringsassistenter, Rengøringsenheden Syddjurs Kommune  
 


